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為將期刊推廣至更多民眾，同時因應環保考量，《台灣經濟論衡》自2016年第1季起，逐步以電子書取
代紙本寄贈。季刊內容可至國發會網站（www.ndc.gov.tw）首頁下方快速連結區（「台灣經濟論衡」
banner）下載。如您有紙本需求，請至政府出版品集中展售中心購買。

To disseminate the publication to a wider readership and to protect the environment, since the 1st quarter of 2016 
we have been gradually reducing the printing copies of the Taiwan Economic Forum. 
Readers are advised to download the E-books of this publication from the website at (www.ndc.gov.tw). 
Meanwhile, paper copies of the publication might be available for purchase at some designated locations as 
follows: Wunan Bookstore (Zhongshan Rd. in Taichung), Sanmin Bookstore (Chongqing S. Rd. in Taipei), or 
Government Publications Bookstore (Songjiang Rd. in Taipei).
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BILINGUAL COLUMN
Taiwan Economic Forum雙語專欄

雙語國家政策逐步落實，帶動民眾說英語風氣。

Bilingual National Policy is gradually implemented,
and the people are encouraged to speak English.

歡迎加入雙語國家

Line@FB粉絲專頁

國發會已建置「整合

式英語學習與英譯資

源平臺」，提供 1,169
項英語資源，供各界

運用

NDC  has established an 

online Bilingual Learning 

Resource Website (https://

bilingual.ndc.gov.tw) 

providing over 1169 items 

of resource for the use of 

the general public.

政府服務雙語化包括申請書

表及證照（書）雙語化比率

已達 83.25%，預計到 2019

年底，將達到 91.98%

The government has been 

working on the bilingualization 

of its services, including 

83.25% of application forms 

and credentials (licenses) being 

bilingualized. This percentage 

would reach 91.98% by the end 

of 2019.


